
Z Á P I S N I C A

napísaná z 2.  zasadnutia  Obecného zastupiteľstva  v Pobedime,  konaného dňa 4.  februára
2019  so  stretnutím   o  17.00  hodine  v Základnej  škole  s materskou  školou  Jána  Hollého,
Pobedim 433. Zasadnutie pokračovalo od 17.30. hodine v zasadacej miestnosti OcÚ Pobedim.

P r í t o m n í :
Mgr. Andrea Augustínová, Elena Cagalová, Rastislav Čop, Gabriel Havrlent, Ing. Ladislav 
Melicher, Ing. Marián Mitošinka, Mgr. Ivan Pastorek, Martin Piškula, Eva Pogranová,
Ing. Anna Dekanová - kontrolórka obce, Vladimíra Žitňanská - pracovníčka obce,  Michal 
Vavro, Maroš Svetlík, Ľubomír Melicher, Mária Desátová.

P r o g r a m :
1.   Otvorenie zasadnutia
2.   Kontrola plnenia uznesení 
3.   Podnety občanov 
4.   Prerokovanie možnosti podania malých projektov:
      - Ministerstvo financií SR – individuálne potreby obce 
      - Úrad vlády SR – dotácia na šport
      - TSK – dotácia na rôzne projekty
      - Wifi pre Teba – voľne prístupný internet po obci
      - Kamerový systém – III. etapa
5.   Prerokovanie žiadostí:
      a) GP Mont s.r.o., Pobedim – žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy
      b) Rybársky spolok Zástodolie Pobedim o.z. – žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy
                                                                                  a zmena doby a druhu nájmu
      c) Únia nevidiacich a slabozrakých Slovenska – žiadosť o príspevok na spolkovú činnosť
6.   Interpelácie 
7.   Informácie starostu 
8.   Rôzne 
9.   Záver 

Bod 1. Otvorenie zasadnutia

Starosta  obce  Mgr.  Martin  Lednický  otvoril  2.  zasadnutie  Obecného  zastupiteľstva
v Pobedime, so začiatkom o 17.00 hod. prehliadkou zrekonštruovaných priestorov Základnej
školy s materskou školou Jána Hollého, Pobedim 433. Rekonštrukciou sa rozšírili priestory
materskej školy tak, aby sa mohlo vyhovieť všetkým žiadostiam o prijatie. Okrem toho bola
vytvorená  nová  učebňa  pre  žiakov  základnej  školy.  Táto  nahrádza  triedu,  ktorá  zostala
súčasťou materskej školy . Zasadnutie pokračovalo  o 17.30 hod. v zasadacej miestnosti OcÚ
Pobedim.  Skonštatoval,  že  sú  prítomní  všetci  poslanci,  takže  zastupiteľstvo  je  uznášania
schopné. Vedením zápisnice bola poverená Vladimíra Žitňanská, za overovateľov boli určení
poslanci:  Eva Pogranová a Martin Piškula. Program zasadnutia bol na návrh starostu obce
doplnený  v bode  5.  Prerokovanie  žiadostí  o ďalšiu  žiadosť:  c)   Únia  nevidiacich
a slabozrakých  Slovenska  –  žiadosť  o príspevok  na  spolkovú  činnosť.  Takto  upravený
program bol prítomnými poslancami schválený. 

hlasovanie:     za – 9    proti – 0     zdržal sa – 0



Bod  2. Kontrola plnenia uznesení
     
Na predchádzajúcom 1. ustanovujúcom zasadnutí OZ Pobedim, ktoré sa konalo 10.12.2018,
bolo prijatých 10 uznesení. Prehľad o ich plnení tvorí prílohu zápisnice.

Bod 3. Podnety občanov 
    
So  svojimi  podnetmi  oboznámil  prítomných  Michal  Vavro.  Jeho  požiadavky  sa  týkali
vybudovania chodníka pred rodinným domom so súp.č.  360 s využitím na jeho realizáciu
časti  predzáhradky,  ďalej chodníka  pred  rodinným  domom  so  súp.č. 256,  nadväzujúc  na
chodník  pred  budovou  pošty  a zdravotného  strediska  a chodník  na  Hollého  ulici.  Ďalej
upozornil  na  potrebu   orezania  ihličnanov  pred  domom  so  súp.č.  256,  ktoré  bránia  vo
výhľade,  problém  pribúdajúcich  smetí  na  bývalej  skládke  odpadu,  pripomienkoval
internetovú  stránku  obce,  a  to  konkrétne  zverejňovanie  faktúr  a pridanie  sekcie  na
pripomienky či  diskusiu  občanov,  zber  triedeného odpadu,  ako aj informovanosť  občanov
o možnosti odovzdania zberového papiera do základnej školy. Starosta obce sa k niektorým
podnetom vyjadril hneď. Vysvetlil systém naviazania pri zbere triedeného odpadu na OZV
(organizácia zodpovednosti výrobcov), v našom prípade ENVI-PAK, ktorý vstúpil do procesu
vývozu  odpadu.  Zverejňovanie  faktúr  na  stránke  obce  sa  vykonáva  zväčša  hromadne
v zákonom stanovenej lehote. Výnimkou bol mesiac december, faktúry za tento mesiac boli
doručené až v januári. Čo sa týka zriadenia sekcie na diskusiu na internetovej stránke obce,
takáto bola v minulosti  už zriadená,  ale  sa neosvedčila.  Občania  môžu svoje pripomienky
predložiť osobne, na zasadnutí OZ, písomne poštou, či e-mailom. Hromadiaci sa odpad na
bývalej  skládke,  pokiaľ  poslanci  rozhodnú,  sa  môže  dať  vyviezť  na náklady obce ihneď.
Starosta navrhuje počkať a odstrániť odpad v rámci  projektu Zberný dvor, ktorý zahŕňa aj
sanáciu  skládky.  Ing.  L.  Melicher  navrhol  využiť  kamerový  systém  na  zistenie  osôb
odhadzujúcich tento odpad. Čo sa týka vybudovania chodníkov pred domami so súp.č. 360
a 256, starosta v tom nevidí problém, pokiaľ sa poslanci rozhodnú pre jeho realizáciu. Mgr. A.
Augustínová prisľúbila, že preverí podmienky a možnosti podania žiadosti o projekt. Zároveň
pripomenula  potrebu správneho nastavenia  zrkadla,  nachádzajúceho sa na križovatke  pred
rodinným  domom  J.  Vavra,  súp.č.  347,  pričom  je  nutné  orezanie  tují,  ktoré  zabraňujú
správnemu nastaveniu (opakovaná požiadavka starostovi obce o realizáciu orezu). 

Bod 5. Prerokovanie žiadostí

Z dôvodu  prítomnosti  zástupcov  Rybárskeho  spolku  Zástodolie  Pobedim  nasledovalo  po
dohode poslancov najskôr prerokovanie bodu č. 5 b).

b) Rybársky spolok Zástodolie Pobedim o.z. – žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy
     a zmena doby a druhu nájmu

S predmetom  žiadosti  Rybárskeho  spolku  Zástodolie  Pobedim  oboznámil  prítomných
poslancov jeho štatutárny zástupca Ľubomír Melicher. Rybársky spolok z dôvodu končiaceho
sa  prenájmu  v tomto  roku,  požiadal  obec  o predĺženie  Nájomnej  zmluvy  na  prenájom
pozemku č. 3/2009, zo dňa 29.9.2009, ktorým je vodná plocha parc.č. 1141/1, do 31.12.2049.
Zároveň podrobne vysvetlil dôvody 30-ročnej lehoty a tiež potreby vyšpecifikovať prenajaté
pozemky Nájomnej zmluvy na prenájom pozemku č. 2/2009, zo dňa 26.3.2009, nakoľko po
ukončení  ROEPu  došlo  k zmene  parcelného  číslovania  pozemku,  ktorý  bol  predmetom



prenájmu. V rámci zosúladenia oboch zmlúv požiadal zmeniť dobu nájmu Nájomnej zmluvy
č.  2/2009  z neurčitej  na  dobu  určitú,  a to  do  31.12.2049.  Poslanci  sa  po  oboznámení  so
skutočnosťami rozhodli hlasovať o každej zmluve zvlášť.
Ako prvú prerokovali Nájomnú zmluvu na prenájom pozemku č. 3/2009 a predĺženie nájmu
do 31.12.2049 schválili.

Uznesenie č. 11/2019 Počet Mená poslancov
Za: 9 Mgr.A.Augustínová, E.Cagalová, R.Čop, G.Havrlent, 

Ing.L.Melicher, Ing.M.Mitošinka, Mgr.I.Pastorek, M.Piškula, 
E.Pogranová

Proti: 0
Zdržali sa: 0
Neprítomní: 0
Nehlasovali: 0

Uznesenie bolo /nebolo prijaté.

U z n e s e n i e   č. 11

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e
a) b e r i e   n a    v e d o m i e   žiadosť Rybárskeho spolku Zástodolie Pobedim o.z.
    o predĺženie Nájomnej zmluvy č. 3/2009,  
b) s c h v a ľ u j e   predĺženie platnosti Nájomnej  zmluvy na prenájom pozemku č. 3/2009, 
    zo dňa 29.9.2009 na prenájom  parc.č. 1141/1 na ktorej je vodná plocha, do 31.12.2049.

Termín:  ihneď                                                                     zodpovedný: Obecný úrad
                                                                                                                       Miklovičová

Následne  poslanci  OZ  prerokovali  a  schválili  zmeny  Nájomnej  zmluvu  na  prenájom
pozemku  č.  2/2009,  ktorými  sa  špecifikujú  prenajaté  pozemky,  mení  sa  nájom  z doby
neurčitej  na  dobu určitú  do  31.12.2049 a dopĺňa  právo prenajímateľa  na  užívanie  plochy
v prípade organizovania športových, kultúrnych a spoločenských akcií usporiadaných obcou
Pobedim. Tieto akcie budú usporiadané po dohode s nájomcom a nájomcovi budú oznámené
minimálne  15  dní  vopred.  Užívanie  v  tomto  prípade  je  pre  prenajímateľa  bezodplatné.
Zároveň požiadali o vypracovanie novej nájomnej zmluvy v zmysle schválených zmien.

Uznesenie č. 12/2019 Počet Mená poslancov
Za: 9 Mgr.A.Augustínová, E.Cagalová, R.Čop, G.Havrlent, 

Ing.L.Melicher, Ing.M.Mitošinka, Mgr.I.Pastorek, M.Piškula, 
E.Pogranová

Proti: 0
Zdržali sa: 0
Neprítomní: 0
Nehlasovali: 0

Uznesenie bolo /nebolo prijaté.



U z n e s e n i e   č. 12

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e
a) b e r i e   n a    v e d o m i e   žiadosť Rybárskeho spolku Zástodolie Pobedim o.z.
    o zmenu doby a druhu nájmu Nájomnej zmluvy na prenájom pozemku č. 2/2009, 
b) s c h v a ľ u j e   zmeny  Nájomnej zmluvy na prenájom pozemku č. 2/2009, zo dňa   
    26.3.2009, ktorými sa špecifikujú prenajaté pozemky, zmenu nájmu z doby neurčitej
    na dobu určitú do 31.12.2049 a doplnenie práva prenajímateľa na užívanie plochy 
    v prípade organizovania športových, kultúrnych a spoločenských akcií usporiadaných 
    obcou Pobedim. Tieto akcie budú usporiadané po dohode s nájomcom a nájomcovi budú 
    oznámené minimálne 15 dní vopred. Užívanie v tomto prípade je pre prenajímateľa 
    bezodplatné.
c) ž i a d a   o vypracovanie novej nájomnej zmluvy v zmysle schválených zmien. 
    Účinnosťou novej nájomnej zmluvy zaniká Nájomná zmluva na prenájom 
     pozemku č. 2/2009, zo dňa  26.3.2009.   
    

Termín:  ihneď                                                                     zodpovedný: Obecný úrad
                                                                                                                       Miklovičová

a) GP Mont s.r.o., Pobedim – žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy

Starosta obce oboznámil prítomných so žiadosťou spoločnosti GP Mont s.r.o. Pobedim, ktorá
má  v budove  KSSZ  prenajaté  kancelárske  priestory,  o predĺženie  nájomnej  zmluvy  do
31.12.2019. Poslanci vzali uvedené na vedomie a predĺženie nájmu schválili.

Uznesenie č. 13/2019 Počet Mená poslancov
Za: 8 Mgr.A.Augustínová, E.Cagalová, , G.Havrlent, Ing.L.Melicher, 

Ing.M.Mitošinka, Mgr.I.Pastorek, M.Piškula, E.Pogranová
Proti: 0
Zdržali sa: 0
Neprítomní: 0
Nehlasovali: 1 R.Čop

Uznesenie bolo /nebolo prijaté.

U z n e s e n i e   č. 13

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e
a) b e r i e   n a    v e d o m i e   žiadosť spoločnosti GP Mont, s.r.o. Pobedim.
    o predĺženie Nájomnej zmluvy č. 1/2018,  
b) s c h v a ľ u j e   predĺženie prenájmu nebytových priestorov, nachádzajúcich sa 
    v budove Kultúrnospoločenského a sociálneho zariadenia do 31.12.2019

Termín:  ihneď                                                                     zodpovedný: Obecný úrad
                                                                                                                       Miklovičová



c) Únia nevidiacich a slabozrakých Slovenska – žiadosť o príspevok na spolkovú činnosť

Poslednou prerokovanou bola žiadosť Únie nevidiacich a slabozrakých Slovenska, základná
organizácia Nové Mesto nad Váhom, o poskytnutie príspevku na spolkovú činnosť pre rok
2019. Poslanci OZ schválili poskytnutie jednorazového príspevku vo výške 100,- €.

Uznesenie č. 14/2019 Počet Mená poslancov
Za: 9 Mgr.A.Augustínová, E.Cagalová, R.Čop, G.Havrlent, 

Ing.L.Melicher, Ing.M.Mitošinka, Mgr.I.Pastorek, M.Piškula, 
E.Pogranová

Proti: 0
Zdržali sa: 0
Neprítomní: 0
Nehlasovali: 0

Uznesenie bolo /nebolo prijaté.

U z n e s e n i e   č. 14

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e
a) b e r i e   n a    v e d o m i e   žiadosť Únie nevidiacich a slabozrakých Slovenska, základná
    organizácia Nové Mesto nad Váhom, o poskytnutie príspevku na spolkovú činnosť,  
b) s c h v a ľ u j e   poskytnutie jednorazového príspevku vo výške 100,- €.

Termín:  r.2019                                                                     zodpovedný: Obecný úrad
                                                                                                                       Kameniarová

Bod 4. Prerokovanie možnosti podania malých projektov:
           - Ministerstvo financií SR – individuálne potreby obce 
           - Úrad vlády SR – dotácia na šport
           - TSK – dotácia na rôzne projekty
           - Wifi pre Teba – voľne prístupný internet po obci
           - Kamerový systém – III. etapa

V ďalšom bode starosta obce informoval o možnosti podania žiadostí o dotácie na malé 
projekty.
Ministerstvo financií SR – individuálne potreby obce – po štyri roky sme boli úspešní 
v čerpaní dotácie z MF SR, v tomto roku by sme sa uchádzali o dotáciu na zastrešenie 
priestoru pred domom smútku. Mgr. I. Pastorek navrhol, či by nebolo vhodné v rámci tejto 
výzvy požiadať radšej na rekonštrukciu mlyna, kde je strecha v dezolátnom stave, čo 
potvrdila aj  E. Pogranová a predložila k nahliadnutiu fotodokumentáciu súčasného stavu 
objektu. Starosta upozornil, že výška dotácie sa pohybuje max. do výšky 10.000,-€, čo by 
bolo v prípade opravy mlyna nepostačujúce. Poslanci navrhujú zastrešenie priestoru pred 
domom smútku, čo považujú za potrebnejšie.   



Úrad vlády SR – dotácia na šport – o dotáciu na nákup športovej výbavy (futbalové sitá, 
vonkajšie fitnes ) sme sa uchádzali aj vlani, ale neboli sme úspešní. Tohto roku by sa žiadosť 
v rámci vyhlásenej výzvy opäť podala.

TSK – dotácia na rôzne projekty – starosta navrhuje požiadať samosprávny kraj o dotáciu 
do výšky 1.500,- € na zakúpenie materiálu a zhotovenie 14 detských krojov pre deti 
folklórneho krúžku, ktorý vedie M. Desátová.
 
Wifi pre Teba – voľne prístupný internet po obci – projekt sa podáva do 13.2.2019 v rámci
výzvy OPII-2018/7/1-DOP, spolufinancovanie 5%, max. výška spolufinancovania 750 €, 
v obci by tak bolo umiestnených 10 routrov - bodov na voľný prístup k internetu.

Kamerový systém – III. etapa – projekt sa podáva do 4.3.2019 v rámci prevencie kriminality
vo výške do 10.000,- €.

Poslanci vzali návrhy malých projektov na vedomie a súhlasia s podaním žiadostí na všetky 
projekty.

Uznesenie č. 15/2019 Počet Mená poslancov
Za: 9 Mgr.A.Augustínová, E.Cagalová, R.Čop, G.Havrlent, 

Ing.L.Melicher, Ing.M.Mitošinka, Mgr.I.Pastorek, M.Piškula, 
E.Pogranová

Proti: 0
Zdržali sa: 0
Neprítomní: 0
Nehlasovali: 0

Uznesenie bolo /nebolo prijaté.

U z n e s e n i e   č. 15

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e
a) b e r i e   n a    v e d o m i e   návrh starostu obce na podanie žiadostí,  
b) s c h v a ľ u j e   podanie žiadosti z Ministerstva financií SR o dotáciu na individuálne 
    potreby obce
c) s c h v a ľ u j e   podanie žiadosti na Úrad vlády SR o dotáciu na šport
d) s c h v a ľ u j e   podanie žiadosti na Trenčiansky samosprávny kraj o dotáciu 
     na zakúpenie materiálu a zhotovenie detských krojov v počte 14 kusov,
e) s c h v a ľ u j e   podanie žiadosti na Kamerový systém – III. etapa.

Termín:  r. 2019                                                                     zodpovedný: Obecný úrad



Uznesenie č. 16/2019 Počet Mená poslancov
Za: 9 Mgr.A.Augustínová, E.Cagalová, R.Čop, G.Havrlent, 

Ing.L.Melicher, Ing.M.Mitošinka, Mgr.I.Pastorek, M.Piškula, 
E.Pogranová

Proti: 0
Zdržali sa: 0
Neprítomní: 0
Nehlasovali: 0

Uznesenie bolo /nebolo prijaté.

U z n e s e n i e   č. 16

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e
a) b e r i e   n a    v e d o m i e   návrh starostu obce na podanie žiadosti o dotáciu
    v rámci projektu Wifi pre Teba,   
b) s c h v a ľ u j e   podanie žiadosti v rámci projektu Wifi pre Teba, kód výzvy: 
    OPII-2018/7/1-DOP a 5% spolufinancovanie s maximálnou výškou 750,- €.

Termín:  r. 2019                                                                     zodpovedný: Obecný úrad

Bod 6. Interpelácie  

- Ing. M. Mitošinka  - kedy bude odstránená skládka orezaných drevín
- starosta obce – konzultoval to aj s predsedom PD, problém je v zapožičaní stroja na drvenie,
                           pokúsi sa vybaviť drvič drevín v Soblahove 
- M. Piškula – ako sa postúpilo na projekte prístavby garáže HZ
- starosta obce – projekt beží, bolo treba doplniť a opraviť niektoré údaje
- Ing. L. Melicher – či sa dá prístavba garáže HZ robiť na inom mieste, konkrétne
                                 hneď vedľa budovy HZ
- starosta obce – nedá sa, nakoľko popri budove idú siete a je tam umiestnená žumpa a studňa
- M. Piškula – prečo sa neprenajíma byt v bývalej materskej škole a na zdravotnom stredisku
- starosta obce – byt v materskej škole nie je vhodný na trvalé bývanie, uvažuje sa s ním ako
                           náhradné ubytovanie p. Miklášovej počas rekonštrukcie zdravotného 
                           strediska, byty nad zdravotným strediskom sú neobývateľné                          
- E. Pogranová – v akom štádiu je výstavba bytov
- starosta obce – vypracováva sa projektová dokumentácia na napojenie elektrickej siete
- E. Pogranová, Ing. M. Mitošinka – napojenie siete má riešiť developer ako žiadateľ
                                                           stavebného povolenia a realizátor stavby
- starosta obce – preverí situáciu
- Ing. L. Melicher – ako je to s rekonštrukciou zdravotného strediska
- starosta obce – hygiena neschválila predloženú PD, táto sa v súčasnosti prerába v zmysle ich
                           požiadaviek  
- poslanci – navrhujú uskutočniť rokovanie o výstavbe bytov na polohe Zástodolie  
                   s developermi, s termínom stretnutia 18.2.2019



Ing. M.Mitošinka – v akom štádiu sú práce na kanalizácii
- starosta obce – odišiel list na pozemkový fond a pripravujú sa zmluvy s jednotlivými 
                           vlastníkmi dotknutých pozemkov
                           

                           

Bod 7.  Informácia starostu      

Starosta informoval poslancov prostredníctvom prezentácie  o súčasnom fungovaní procesu
zberu a nakladania s odpadmi. 

Bod 8.  Rôzne
    
V bode  rôzne  sa  diskutovalo  o úprave  priestoru  pod  kontajnermi  na  separovaný  zber  pri
svadobke, o zvýšení počtu zberných nádob na triedený zber a ich rozmiestnenie v obci. 

Bod 9. Záver
      
Starosta  obce  po  skončení  rokovania  poďakoval  poslancom  za  účasť  a  2.  zasadnutie
Obecného zastupiteľstva v Pobedime vyhlásil za skončené.

                                                                              starosta obce:

zapisovateľka:                                                        overovatelia:


